
 

 

Protokoll från telefonmöte 2011‐10‐30

 

Närvarande: Patrik Hallberg, Kerstin Ideborg, Lennart Ericsson, Martin Lindgren och 

Jens Remnert  

Anmält förhinder: Lenny Hopman 

 

 

§ 41  Mötets öppnande 

Ordförande Patrik Hallberg öppnade mötet. 

 

§ 42  Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes 

 

§ 43  Föregående protokoll 

Protokollet lades till handlingarna. 

 

§ 44  AU‐beslut 

Inga AU‐ beslut har fattas. 

 

§ 45  Inkommande skrivelser 

Följande inkommande skrivelser gicks igenom. 

 Inbjudan från SKK gällande Avelskonferens 

 Information gällande BPH från SKK 

 Information från SBHK 

 

§ 46  Utgående skrivelser 

Inga utgående skrivelser 

 

§ 47  Rapport från ordförande 

 Patrik rapporterade från sin resa till Lettland som han hade varit 

på under helgen. Besökt utställning och olika uppfödare av främst 

CAO. 

Hårdare krav på hundägare där, bland annat munkorgs krav. 

 Hade ingen möjlighet att åka på Lars begravning. Har skickat in 

1000 kr till SOS‐barnbyar. 

 Jobbar vidare med RAS för KO. 

 

§ 48  Organisationsfrågor 



§ 48.1 PR/Information 

 Hemsidan är uppdaterad, tagit bort fokus på MH. 
 Mentalitet – Hälsa är rensat och uppdaterat. 
 Omplaceringssidan skall göras om. Inga omplasseringshundar 

skall läggas ut på hemsidan. Vill man omplassera eller ha en 
omplaseringshund får man ta kontakt med Sekreteraren som har 
översikt vilka hundar som finns till omplassering. Kerstin har 
blanketter för detta, skickar det till Lennart. 

 I nummer 11 av Hundsport kommer det att finnas en raspecial på 
Kaukasisk Ovcharka. Det skall bli spännande att läsa då varken 
klubben eller uppfödare har blivit kontaktade innan. 

 FP fick inte igenom en motion på sitt landsmöte om licenskrav 
på hundägare. 
En Moderat har visst lagt ett liknande förslag. 

 Diskuterades att bjuda in de aktuella politikerna till montern på 
Stockholm Hundmässa. 

  
§48.2 Stockholm Hundmässa. 

 Vi har fått monter på SH men vet inte hur stor den blir och vart 
den ligger. 
Följande personer kommer att jobba i montern. 
Jens   Fredag-Söndag 
Patrik  Lördag-Söndag 
Madelene Lördag-Söndag 
Lennart Fredag-Söndag 
 
Jens och Lennart bygger montern på fredagen. 

 Följande skall finnas i montern 
Posters, Lennart visade förslag och de godkändes med att det 
skall vara svart text. Lämpliga hundbilder skall tas fram 
Nät, Patrik fixar ett maskeringsnät att hänga på väggarna. 
Banner, bannern med klubbens namn sätts upp 
Bilder, Patrik har sparat en del bilder från förra året, behöver 
kanske kompletteras. 
Visitkort, Patrik har kvar sedan förra året 
Folders, beslutades att inte ta fram en folder tills i år, delvis på 
grund av höga kostnader. Bättre att använda visitkort och 
hänvisa till klubbens hemsida. 
Bildspel, Lennart tar fram ett uppdaterat bildspel på dator. 
Kaffebryggare/Vattenkokare skall finnas. Patrik? 
Läsk? 
Stolar och bord. Det ingår ett bord i montern. Vi tar med oss 
stolar själva att sitta på. 



 Det kommer att finnas Kaukasiska och Sydryska hundar i 
montern.  
Då den tilltänkta Centralasiatiska blev dräktig och kommer att ha 
valpar vid mässans tidpunkt är det svårt med Centralasiatisk. 
Kontakt tas med finska uppfödare om det finns någon som har 
möjlighet att ställa upp med Centralasiatisk. 

 Puffa på för att få nya medlemmar till klubben. 
 Eventuellt bjuda in politiker i samarbete med SKK. 
 

§48.3 Utställningsansvarig 

Det har anmält sig en person som utställningsansvarig, Anita Fransson, 
S:t Bernhardsuppfödare. Hon har den utbildning som krävs av SKK 
och har tidigare varit ansvarig SBHK:s utställningar. Patrik tar kontakt 
med henne för erbjudande av tjänsten. 
  

§ 48.4 Utställning i Karlstad 

Om Anita tar jobbet som utställningsansvarig så skall vi se om vi kan 
ordna den inofficiella utställningen i Karlstad som vi har fått 
erbjudande om från SBHK 2012-04-01. 
 
§ 48.5 Hälsoenkät 

Lennart har gjort i ordning en webbaserad hälsoenkät som är färdig nu. 
Beslutades att hundens födelseår skall anges, inte födelsedatum då det 
kan ge spårbarhet. 
Patrik tar fram förslag på brev till de som skall fylla i enkäten. 
Enkäten bör komma ut så fort som möjligt. 
 
§ 48.6 Byte av namn på raserna 

SKK:s standard kommitté klargjorde på sitt sista möte att det är rasens 
namn i ursprungslandet som gäller. Det var en annan rasklubb som 
hade begärt namnändring och fått detta svar. Därmed läggs punkten 
ner. 
 

§ 49   Ekonomiska frågor 

Klubbens behållning är 7622 kr inkl handkassa 

 

Det är problem med behörigheten när det gäller att göra utbetalningar 

från klubben postgirokonto. Patrik tar kontakt med Nordea. 

 

§ 50  Medlemsfrågor 

 I dagsläget har klubben 37 medlemmar.  

 



§ 51  Övriga frågor 

 Sponsorer. 
Martin har fått en förfrågan från ett lokalt åkeri om 
bidrag/sponsring av klubben. Klubben tar gärna emot sponsring 
till olika aktiviteter t.ex. montern på Stockholm Hundmässa. 
Martin gåt vidare med detta. 
Patrik har kontakt med en fodertillverkare som är villig att 
sponsra klubbens aktiviteter såsom utställningar. 

 Officiell utställning 2014 
Klubben måste söka om detta innan 2011-11-30 till SBHK om 
detta. 

 

§ 52   Möten 

Nästa möte bestämdes till 2011‐12‐18 kl 14.00 då det blir ett telefonmöte 

 

§ 53  Avslutning 

Mötet avslutades och Patrik tackade för visat intresse 

 

 

 

 

 

Ordförande 

 

 

Patrik Hallberg 

Sekreterare 

 

 

Lennart Ericsson 
 


